
Протокол

. засідання постійної комісії з питань комунальної власності та житлово -  комунального
господарства

Від «28» жовтня 2021 року

Присутні б депутатів

(Кудь Р.В.,. Кішнір В.П. Герасимчук 
В.В., Куценко В.В., Єриш Н.Л., Яременко А.)

Порядок денний

1. Про необхідність коригування ПКД на капітальний ремонт площі Перемога.
2. Про розгляд звернення КП «Фастівблагоустрій» щодо виділення коштів на 

ремонт в 2022 році лівньовок по вул.. Якубовського, Поштовійда Драгоманова.
3. Про намір передачі в оренду ТОВ «Нова пошта» приміщень комунальної 

власності в селах Веприк, Велика Снітинка та Мала Снітинка.

По першому питанню слухали Чемерського О.Ю. про те, що для передачі 
проектної документації з виконання робіт на капітальний ремонт площі 
Перемога Департаменту регіонального розвитку Київської КОДА, потрібно 
провести коригування ПКД і врахувати в ній розділ « Утримання служби 
замовника».
Вирішили. Підтримати пропозицію Чемерського О.Ю., щодо коригування ПКД 
площі Перемога.
По другому питанню слухали Чемерського О.Ю., який доповів, що є 
необхідність передбачити кошти в 2022 році на ремонтилівньовою по вул.. 
Якубовського, Поштовійда Драгоманова. В розмірі 984 тис. грн..
Слухали. Кішніра В.П. та Герасимчука В.В., які запропонували відремонтувати в 
наступному році'!лівньовкй?по вул. Зарічна та по вул. Лугова- Саєнко)
Вирішили. Рекомендувати винести на розгляд бюджетної комісії дане питання 
та включити в програму соціально -  економічного розвитку на 2022 ріщ

Слухали. Чемерського О.Ю.,який надав інформацію про стан лівневідвідної 
системи по вул. Лугова- Саєнко. Він повідомив, що на даний час вона 
почищена. З автором проекту проведено консультації та прийнято рішення про 
коригування ПКД та проведення робіт по усуненню недоліків допущених під 
час проведення капітального ремонту.
Вирішили.
1.Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати перенести огорожу на території ЗДО № 8 «Джерельце» 
ближче до будівлі на 10 м.
3. На засіданні комісії заслухати автора проекту щодо пропозицій по усуненню 
недоліків допущених під час проведення капітального ремонту.



По третьому питанню слухали Пеньківську І .В. про намір передачі в оренду ТОВ 
«Нова пошта» приміщень комунальної власності в селах Веприк, Велика Снітинка 
та Мала Снітинка.

Вирішили. Рекомендувати винести дане питання на розгляд сесії для 
проведення аукціону.

Голова комісії Кудь Р.В.

Секретар Єриш Н.Л.


